
 
 

 

Distriktsrådsmöte nr.1 2017-09-05 

Plats: Hos Hans Olof Jönsson på Svensk Handel i Göteborg 

 

Närvarande:  

Ulf Andersson (webmaster)     Jeanette Andreasson (DS) 

Lars Setterberg (DSM)    Hans Olov Jönsson (DG) 

Christer Liljenberg (DGE)    Jerry Brattåsen (DGN, AG) 

Eva Persson (RU)     Anna Aspgren (ordförande finanskommittén) 

Conny Leinstedt (AG) Ulla-Britt Andreasson (AG) 

Margareta Carlsson Lundin (AG)   Iréne Josefsson (AG) 

Margareta Magnusson (distriktsinstruktör)  Britt Lindau (Läkarbanken) 

Eric Nilsson (RFE)     Pia Sjöholm (Rotaract) 

Daniel Tillgård (Rotaract) 

 

1. Mötet öppnas av Hans Olof Jönsson som hälsar alla välkomna. 

2. Vi tittar igenom dagordningen och väljer att lägga den till handlingarna utan ändringar 

3. Vi går igenom föregående mötes protokoll. Vi gör några små justeringar och lägger det 

därefter till handlingarna. 

4. Rapport från årets nya distriktsguvernör Hans Olov Jönsson. Vänligen tag på er Rotary pin när 

ni går ut!  

Gå dessutom in på www.rotary.org och skriv in klubbens mål. Vi behöver lägg in våra 

kontaktpersoner i klubben så underlättar vi för presidenten att driva klubbarbetet. Det blir en 

utbildning inom RLI den 16/9 i Växjö. Bra om vi kan gå ut med detta via alla våra olika kanaler.  

DGE – Christer Liljenberg berättar att han nu tagit ut en bra grupp för att leda sitt år via Rotary Lerum 

frukostklubb. DGN Jerry Brattåsen är nu också inkopplad. It take´s 2 to tango! 

DSM Lars Setterberg, rapporterar om sitt jobb där vi ibland saknar korrekt person ut i klubbarna. Som 

det ser ut idag har vi ett stabilt resultat. Vi måste få in mera pengar till Bok & Bibliotek 2017. Blir det 

överskott kan man besluta om hur det skall disponeras i distriktet.  

http://www.rotary.org/


 
 

 

TRF. The Rotary Foundation. Ingen närvarande idag i vårt möte.  

Rotary Ungdom, det blev Eva Persson som avlägger rapport. Det är 7 personer idag hos oss. VI har haft 

problem med visum etc. På lördag blir det seglarläger i Ljungskile. Det är i dagsläget 15 st. anmälda. Vi 

kommer att bidraga med 10 000:- till detta. Ansökningar till nästa år innefattar i dagsläget 3 personer 

inkommande. Vi debiterar ut 55:-/Rotarian till Rotary Ungdomsutbytet. Kommer vi att fortsätta kunna 

debiterar ut det? Eva vill veta huruvida dom kommer att ha detta i budget från föregående år 2016-2017 

och innevarande år 2017-2018? Frågan följer med till nästa möte.  

Eva Persson meddelar att det är absolut nödvändigt att det finns protokollfört vem som utsetts att vara 

DC för RU. Vi tar detta på styrelsemötet som följer efter detta möte. 

Aktiviteter. Inbjudan till seglarlägret har p.g.a. lågt antal inbounds i vårt eget distrikt gått ut till samtliga 

distrikt i Sverige. Kostnaden för ungdomar från andra distrikt deltar till en kostnad av 500 kr/pers. 

Boråsklubbarna har under sommaren 2017 organiserat ett mycket lyckat internationellt läger. 

Språkintroduktionsläger har hållits i Ädelfors med mycket gott resultat. Planering pågår när det gäller 

den s.k. återvändarträffen och för övernattning för inbounds på Kviberg. Eva återkommer med 

information om resan som går under namnet European Ramble. 

Ett kortfattat informationsblad har sänts ut till kontaktpersonerna för RU. Under året kommer det 

fortlöpande att skickas ut informationsblad. Eva Persson påpekar vikten av att klubbarna uppdaterar sina 

kontaktlistor. Eva Persson har överlämnat till styrelsen att fatta beslut om utskick till samtliga rotarianer i 

distriktet. Det utskick som avses är formulerat av ordförande i RU´s styrelse. 

Enligt avgående DC Rosmarie Gäcke Herbst har ett bidrag på 10 000 kr utlovats till Ljungskile RK för att 

delfinansiera lägret. Det bidrag om 55 kr/medlem som utgår till Rotary Sverige och som finansierar 

introduktionsläger och fickpengar till studenterna har legat fast under ca 20 år. Eventuellt kan 

utdebiteringen komma att höjas. 

Eva Persson föreslår att vi använder alla tillgängliga informationskanaler, Facebook, mail, hemsida mm. 

för att nå samtliga medlemmar. 

PR- Anna Karin Dettner hade önskemål om att vi involverar Marianne Dester Hultgren, projektledare för 

årets Bok & bibliotek. Hon var inbjuden idag men kunde inte komma. Hon ställde ett önskemål till oss om 

vi kunde hjälpa till att utveckla den svenska Rotary sidan som hon defekt är ansvarig för innehållet i.  

AG, Conny för region 1. Det är lite väl många småsaker i Rotary Lysekil. Vad händer och när?  

 

 



 
 

 

Jerry Brattåsen är ansvarig för region 2. Berättar om hur dom har slagit ihop klubbarna i Trollhättan. Man 

har gått över till lunchmöte på Swania. Föredraget är nu före maten och det funkar bra. Innovatum är 

det stället där man har sitt extra möte varje månad. Ljungskile går nu över till var annan veckas möten på 

försök.  

Region 3 Margareta Carlsson Lundin. När 2 klubbar samverkar är man 90 rotarianer. Det har ännu inte 

slagit ut på mötena. Svårt att få till presidenter i klubbar men nu verkar det vara löst.  

Region 4 Iréne Josefsson. 14 klubbar i regionen. Man har hittat en samverkan med TRF så man jobbar nu 

med att ta fram förslag på bra projekt att samverka kring. Man firar nu 90 år den 7/10 i deras klubb. 

Region 5. Ulla-Britt Andreasson redovisar för sitt arbete. Hon bjuder in flera funktionärer till sina möten. 

8 november är nästa träff. Mest fokus på sådant som vi behöver bli bättre på. 

RFE. Eric Nilsson berättar vad som händer på detta område. Vi har fått förfrågningar från Indien, 

Pakistan, Frankrike etc. Om vi inte svarar snabbt så går det raskt vidare till andra länder och distrikt. Han 

påtalar att vi måste få lov att gå ut till enskilda rotarianer för att få svar. Denna fråga blev hängande i 

luften men Ulf Andersson förespråkar Facebook om det är bråttom.  

Läkarbanken Britt Lindau redovisar om vad som händer i Kenya. Rapport från Läkarbanken framkommer 

att vi har samlat in 113 000:- till Läkarbanken. Det är väldigt bra för dom som också vill åka med till Kenya 

som harr någon form sjukvårdsutbildning. 

Rotaract berättar att dom körde en kick-off i går. Man inledde med en boule turnering. Det blir en BETS 

utbildning i Göteborg för Rotaract Sverige. Det ingår en middag som avslutning. bets@rotaract.se är 

länken man anmäler sig på. Senast är den 9/9 och priset är 350:- för dom som inte är med på 

utbildningen.  

Finanskommittén och dess ordförande Anna Aspengren är ansvarig i år för den nya formen som vi är 

testdistrikt för. Detta innebär att alla pengar går direkt in på vårt konto när Hans Olov började sitt år. 

Därefter redovisar han löpande till finanskommittén vart pengarna har gått. 

Webmaster Ulf A lägger bara ut sådant som vi vill ha ut. Facebook är vi själva redaktörer för. Får vi inte 

det att fungera så måste vi hojta till så får han gå ett steg längre med Facebook.  

IC23. Ulf berättar kort hur vi har jobbat med detta. Det visar sig att det upplägget vi erbjuder med att 

man kan gå mellan dom olika event lokalerna inte föll i god jord. Så man ville flagga av vår ansökan. VD 

för Göteborg & Co Camilla Nyman skrev ett ”nej tack” till Rotary International och mailade iväg det. Carl-

Wilhem Stenhammar gillade inte det utan ringde en av kontakt personerna för att höra om vi kunde paus 

detta under en vecka så vi kunde jobba vidare med frågan. Fick ok på detta.  

 

mailto:bets@rotaract.se


 
 

 

§ 5 Bok & Bibliotek. Vi fick en kort redogörelse via mail från Marianne Dester Hultgren hur det hela 

går till just nu. Det behöver komma in flera pengar om vi skall få detta att rulla runt. Samt flera 

personer som anmäler sig på det bemanning schema man också har sänt ut länk till. 

§ 6 Seminarier. Det kommer att vara ex. Rotary Ungdom, TRF, PR och medlemsvård under vårt 

årsmöte den 18/11. Hoppas det passar alla som har frågat.  

§ 7 Årsmöte den 18 november. Det är Hans Olov Jönsson och hans klubb som håller i detta. Inga 

detaljer framkom i dagsläget mer en att Anna Aspgren har föreslagit Ulrik Nilsson från Borås 

Östra till ordförande. 

§ 8 Övriga frågor? Det har inte rapporteras in några i förväg.  

§ 9 Nästa möte blir den 17 oktober 2017. 

§ 10 Mötet avslutas och därefter går vi direkt vidare med vårt styrelsemöte. 

 

 

 

 

 

Jeanette Andreasson     Hans Olov Jönsson 

Distriktssekreterare     Distriktsguvernör 

 

 

 

 

 


